
استان فارس 
نیریز

تا پایان سال جاری؛

نخستین فاز طریق الرضا تکمیل می شود 
و  راهداری  اداره کل  از روابط عمومی  نقل  به  به گزارش روزنامه طلوع 
رئیس  شهرسازی، رضایی  و  راه  وزیر  معاون  فارس،  جاده ای  حمل ونقل 
این  مردم  نماینده  افضلی  اسلامی،  شورای  مجلس  عمران  کمیسیون 
شهرستان در مجلس شورای اسلامی، حسن نیا معاون سازمان راهداری و 
حمل ونقل جاده ای کشور، سیاهپور مدیرکل راهداری و حمل ونقل جاده ای 
استان فارس، تکاور مدیرکل راه و شهرسازی فارس، مشتاقی لار فرماندار 
پروژه های  اجرایی  روند  از  ذی ربط  مدیران  از  جمعی  و  اقلید  شهرستان 

درحال اجرای محورهای مواصلاتی شهرستان اقلید بازدید کردند.
الرضا   طریق  جاده  اول  فاز  گفت:  شهرسازی  و  راه  وزیر  معاون  خادم 
به  توجه  با  و  گرفت  خواهد  قرار  بهره برداری  مورد   96 سال  پایان  تا 
پروژه هایی که در شهرستان اقلید درحال اجرا است و در مسیر ارتباطی 
در  عظیمی  تحول  با  شهرستان  این  آینده  در  قرارگرفته  استان  چندین 

حوزه های مختلف روبه رو خواهد شد.
الرضا در مسیر هشت  به قرار گرفتن آزادراه طریق  با توجه  وی گفت: 
فاز  و  پایان   96 سال  پایان  تا  آن  اول  فاز  آن،  بالای  ترافیک  و  استان 
در  تلاش  همچنین  و  بهره برداری  مورد   97 سال  پایان  تا  نیز  آن  دوم 
جهت تأمین اعتبار برای قطعه سوم این پروژه به مسافت 190 کیلومتر در 

اولویت قرار خواهد گرفت.
خادم با اشاره به تأمین اعتبار برای روشنایی و تهویه تونل اباصالح المهدی 
در خصوص اصلاح و ایمن سازی محور سورمق- اقلید نیز تصریح کرد: 
مطالعات و مشاوره های در خصوص محور سورمق- اقلید انجام و نسبت 
به  تبدیل  آن  از  کیلومتر   18 و  صورت  مقتضی  اقدامات  آن  اصلاح  به 

بزرگراه می شود.
معاون وزیر راه و شهرسازی ضمن تشریح اولویت ها و فعالیت های سازمان 
راهداری و حمل ونقل جاده ای در شهرستان اضافه کرد: بنا به اهمیت و 
اولویت راه های روستایی، اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای نسبت 
به  مرمت و روکش آسفالت جاده های روستایی شهرستان اقلید اقدامات 

لازم را مدنظر قرار می دهد.
افضلی نماینده مردم شهرستان اقلید در مجلس شورای اسلامی اظهار داشت: 
با انجام جلسات متعدد در کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی بسیاری 
از مسائل و مشکلات حوزه راه در شهرستان اقلید انعکاس و موردبررسی 
و  پیشرفت  شاهد  بعد  به  این  از  امر  متولیان  همه  تلاش  با  و  قرارگرفته 

توسعه جاده ای در این شهرستان خواهیم بود.
وی در خصوص جاده های روستایی گفت: جاده های روستایی اغلب دچار 
فرسودگی شده و نیاز به یک مرمت و اصلاح کارشناسی و اصولی داشته 

و این امر در اولویت برنامه ها قرار خواهد گرفت.
افضلی تصریح کرد: از عمده مطالبات مردم شهرستان اقلید در حوزه راه  
توجه به اصلاح و مرمت جاده ها، مرتفع شدن مشکلات تهویه و روشنایی 
تونل اباصالح المهدی و همچنین مرمت و اصلاح جاده های روستایی است 
تشریح  ضمن  فارس  جاده ای  حمل ونقل  و  راهداری  مدیرکل  سیاهپور 
پروژه های درحال انجام و شرایط ویژه شهرستان اقلید از پروژه های آتی 
این اداره کل در شهرستان مذکور گفت و افزود: این اداره کل طی دو 
سال گذشته همواره توجه ویژه ای به شهرستان اقلید داشته و فعالیت های 
راهداری در این شهرستان گواه این مطلب است، اما کمبود منابع مالی مانع 

از تحقق تمامی برنامه های پیش بینی شده در این شهرستان است.
نیز  گفتنی است رضایی رئیس کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی 
توجه به توسعه جاده ها به خصوص در مناطق روستایی را لازم و ضروری 
روستایی  راه های  ارتقای  و  توسعه  به  توجه  داشت:  بیان  و  برشمرد 
جلوگیری از مهاجرت روستائیان به شهرها و همچنین رونق اقتصادی را 

برای آنان رقم خواهد زد.

لارستان
اتمام 3پروژه روکش آسفالت 

در چند روز اخیر
شهرداری لار در چند روز اخیر 3 خیابان را جمعاً به مساحت 15 هزار و 

100 متر مربع روکش کرد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شهرداری لار، در ادامه 
مناسب سازی معابر شهری و با هدف سهولت در عبور و مرور و با توجه 
از  ناشی  شده  ایجاد  ناهمواری های  و  شهر  آسفالت های  بالای  قدمت  به 
متری   20 آسفالت  روکش  عملیات  خدمات رسان،  ادارات  حفاری های 
غدیر جنوبی به مساحت 4 هزارمترمربع، 20 متری امیرکبیر به مساحت 
امام  بازار   3 فاز  انتهای  وثوقی  شهید  خیابان  و  مترمربع   800 و  هزار   7

خمینی)ره( به مساحت 2 هزار و 400 مترمربع انجام شد.
جمعاً  عمران  واحد  روزی  شبانه  وفعالیت  هماهنگی  با  پروژه ها  این 
به  و  اجرا  شهرداری  مالی  منابع  از  ریال  میلیارد   2 بر  بالغ  هزینه ای  با 

بهره برداری رسید.

لامرد
علا مرودشتی ها پیشتاز کشاورزی

شهرستان لامرد
در همایش کشاورزی تولید و اشتغال، علا مرودشتی ها پیشتاز بودند.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی مدیریت جهاد کشاورزی 
شهرستان لامرد طی سالیان اخیر سرمایه گذاری در بخش کشاورزی در 
تا جایی که  به رشدی داشته  علا مرودشت شهرستان لامرد حرکت رو 
گوی سبقت را از دیگر بخش های شهرستان ربوده و توانسته در بعضی 
کارها در سطح ملی نیز مطرح شوند. مزرعه آلوئه ورا 40 هکتاری و اصلاح 
نژاد آلپاین دو نمونه از این طرح هاست که در سطح ملی و استانی خوش 

درخشیده اند.
در همایش کشاورزی، تولید و اشتغال در شهرستان که با حضور مدیران 
کل کشاورزی استان برگزار شد، از مجریان دو طرح آلوئه ورا با مدیریت 

حسین عبدالهی و اصلاح نژاد بز آلپاین با مدیریت جواد زارعی با اهدای 
لوح سپاس تجلیل به عمل آمد.

سروستان
ارسال اولین محموله ۲۰ تنی پسته صادراتی 

فارس به روسیه

شهرستان سروستان استان فارس با دارا بودن بیش از ۴ هزار هکتار باغ 
پسته مکانیزه و تولید پسته های مرغوب و سالم از ارقام احمد آقائی، کله 
قوچی، اکبری و فندقی طی سالیان اخیر در تولید و تأمین پسته کشور 

نقش به سزایی را داشته است.
استان  سازمان جهاد کشاورزی  بازرگانی  توسعه  مدیر  هدایت اله رحیمی 
باهمت  و  سازمان  این  هدایت  با  گفت:  مطلب  این  بیان  ضمن  فارس 
از  یکی  تلاش  و  شیراز  بازرگانی  اتاق  کشاورزی  کمیسیون  تشویق  و 
صادرکنندگان بخش خصوصی اولین محموله صادراتی از این شهرستان 
به میزان 20 تن به مقصد روسیه ارسال گردید که حدود 180 هزار دلار 

ارزآوری خواهد داشت.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی سازمان جهاد کشاورزی 
فارس، وی افزود: امید است با توجه به ظرفیت های بالقوه موجود و رشد 
و  رشد  شاهد  آینده  سال های  در  باارزش  محصول  این  تولید  روزافزون 
افزایش صادرات پسته به نقاط مختلف جهان بوده و از این رهگذر علاوه 
برای  مناسبی  ارزآوری  موجبات  استان  و  شهرستان  اقتصاد  بر شکوفایی 

کشور فراهم آید.
این مقام مسئول خاطرنشان کرد: در سال گذشته میزان صادرات پسته به 
ترتیب وزنی و ارزشی معادل 425 تن و 4 میلیون دلار از گمرکات استان 
بوده است که در هشت ماهه سال 96 نیز تاکنون 233 تن باارزش 3 میلیون 
ارزآوری  جاری  سال  در  می شود  پیش بینی  که  داشته ایم  صادرات  دلار 
معادل 4 میلیون دلار از کالای موصوف به استان تعلق گیرد همچنین برای 
سال آتی برآورد صادراتی معادل 10 میلیون دلار با وزن تقریبی 1000 تن 

پسته از گمرکات استان پیش بینی می گردد.

اقلید
برپایی دومین همایش تجلیل 

از همیاران برق در اقلید
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شرکت توزیع نیروی 
برق فارس، دومین همایش تجلیل از همیاران برق عصر امروز با حضور 
مدیر روابط عمومی دفتر مدیریت شرکت توزیع برق فارس، امام جمعه 
اقلید، رؤسای آبفای  اداره برق، اعضای شورای اسلامی شهر  اقلید، مدیر 
از  برخی  اسلامی،  ارشاد  و  فرهنگ  اداره  و  پرورش  و  آموزش  شهری، 
مدیران و دانش آموزان مدارس این شهرستان در سالن آمفی تئاتر اداره 

فرهنگ و ارشاد اسلامی اقلید برگزار شد.
امام جمعه اقلید در این آیین با اشاره به آیات قرآنی و اینکه خداوند در 
قران مسلمانان را امتی الگو و میانه معرفی کرده است، بر لزوم مصرف 
بهینه منابع و انرژی تأکید کرد و گفت: باید با تلاش در راستای ارائه 
صحیح  فرهنگ  کردن  نهادینه  و  ترویج  و  مناسب  و  لازم  آموزش های 

مصرف کوشید.
حجت الاسلام محمدصادق طالبی دانش آموزان را مؤثرترین و مناسب ترین 
گروه برای انتقال آموزش های مناسب و ترویج فرهنگ صحیح در جامعه 
خواند و با بیان اینکه سود و منفعت صرفه جویی به جیب شخصی و ملی 
خودمان برمی گردد عنوان کرد: باید با همدلی و مسؤولیت پذیری در این 

راستا قدم برداریم.
امام جمعه اقلید در پایان سخنان خود از تأثیر تبلیغات در تحقق این هدف 
سخن گفت و تصریح کرد: صدا و سیما باید در بین برنامه های خود با 
پخش ویژه برنامه های تبلیغی مناسب، فرهنگ مصرف بهینه انرژی را در 

بین مردم ترویج دهد.
طرح  برگزاری  سال  دومین  به  اشاره  با  اقلید  برق  اداره  مدیر  ادامه  در 
اجرای  در  دانش آموز   731 شرکت  از  شهرستان،  این  در  برق  همیاران 
این طرح در این شهرستان خبر داد و همکاری هرچه بیشتر آموزش و 
پرورش برای ترغیب و تشویق دانش آموزان در راستای شرکت در این 

برنامه را خواستار شد.
فروردین ماه  در  اقلید  برق  اداره  تصریح کرد: کارشناسان  مسعودی  علی 
و  لازم  آموزش های  و  یافته  حضور  مدارس  در  امسال  اردیبهشت ماه  و 
دادند  ارائه  آموزان  دانش  به  را  برق  مصرف  کاهش  مختلف  روش های 
این  این تلاش و همت، کاهش 10 درصدی مصرف برق در  نتیجه  که 

خانواده ها بود.
این همایش با اجرای برنامه های متنوع فرهنگی و تجلیل از همیاران برق 

اقلید برگزار شد.

استان خوزستان 
مدیرکل راه و شهرسازی خوزستان:

طرح تعریض پل ناجیان شوش با 7۰ درصد 
پیشرفت، شتاب گرفته است

مدیرکل راه و شهرسازی استان خوزستان گفت: طرح تعریض پل شهید 
با پیشرفت 70 درصدی قبل از سال 1397 به بهره برداری  ناجیان شوش 

می رسد.
پل  تعریض  روند  از  بازدید  در جریان  پورسلان  عباس  ایرنا  به گزارش 
شهید ناجیان گفت: با پیشرفت فیزیکی 70 درصدی این پل امیدواریم با 

تأمین به موقع اعتبار قبل از پایان امسال به بهره برداری برسید.

وی همچنین در خصوص تقاطع غیر همسطح ورودی شوش گفت: اداره 
کل راه و شهرسازی خوزستان طبق توافق به عمل آمده این پروژه مشارکتی 

را پیگیر بوده و تلاش می کنیم تا مشکل اعتبار این طرح برطرف شود.
شوش  ناجیان  پل  از  نیز  اسلامی  شورای  مجلس  در  شوش  مردم  نماینده 
سفر  آغاز  به  توجه  با  گفت:  و  برد  نام  مهم  بسیار  پروژه  یک  به عنوان 
المبین  فتح  عملیاتی  منطقه  به  نیز گردشگران  و  نور  راهیان  کاروان های 
شوش همچنین مشکل تردد اهالی بیش از 30 روستای بخش فتح المبین 

انتظار می رود تا روند اجرای این طرح با شتاب بیشتری پیگیری شود.
شهرسازی  و  راه  کل  اداره  و  خوزستان  استانداری  از  نوری  راضی  سید 
خوزستان خواست تا با تزریق اعتبار به پیمانکار پروژه روند اجرای این 
طرح را شتاب بخشند. عدنان غزی فرماندار شوش نیز گفت: پل ناجیان 
بخش مرکزی و بخش فتح المبین را به هم وصل می کند که علاوه برمسیر 
ویژه ای  اهمیت  از  روستا  و  شهر  چندین  ارتباط  و  نور  راهیان  کاروان 

برخوردار است.
 30 و  المبین  فتح  بخش  با  شوش  شهر  ارتباطی  مسیر  ناجیان  شهید  پل 
روستای این شهرستان و نیز استان ایلام و شهرستان دهلران است و نقش 
استان خوزستان  بازار  به  دامی  و  محصولات کشاورزی  انتقال  در  مهمی 

دارد. بخش فتح المبین شوش با کشور عراق هم مرز است.
به منظور انجام عملیات تعریض پل شهید ناجیان در غرب کرخه این پل از 
اول اردیبهشت ماه بر روی خودروهای سبک و سنگین بسته شد و تردد 
خودروها به بخش فتح المبین از طریق یک دهانه پل شناور در کنار این 

پل انجام می شود.

استان بوشهر
آسفالت روستای سرمستان دیر بوشهر با 

پنج میلیارد ریال انجام شد
گفت:  بوشهر  استان  توابع  از  دیر  شهرستان  سرمستان  روستای  دهیار 
به  این روستا  عملیات اجرایی طرح آسفالت خیابان ها، کوچه ها و معابر 

میزان هشت هزار مترمربع با پنج میلیارد ریال اعتبار انجام شد.
مسلم دارستانی در گفت وگو با ایرنا افزود: یکی از معضلات عمده روستای 
سرمستان کوچه های خاکی بود که از ابتدای سال جاری تاکنون 90 درصد 

کوچه ها و خیابان های روستاترمیم و زیرسازی شده است. 
بنیادمسکن شهرستان دیر و حمایت دهیاری  وی تصریح کرد: با تلاش 

طرح هادی روستا اجرا و ترمیم پشت بلوارها نیز در دست انجام است.
دهیار روستای سرمستان دیر با اشاره به وجود گلزار شهید انقلاب سمنبر 
و  گلزار  مسیر  مردم  آسان  تردد  برای  گفت:  روستا  این  در  عالی پور 
روشنایی امامزاده شاه پیرغیب به طول 500 متر بااعتبار 100 میلیون ریال 

انجام شده است. 
دارستانی بیان کرد: تیرهای برق فرسوده یکی دیگر از مشکلات کوچه های 
روستای سرمستان بود که با تلاش اداره برق و حمایت بخشداری آبدان 

جابه جایی تیرهای برق فرسوده انجام شد.
نفر جمعیت در  با چهار هزار  دیر  توابع شهرستان  از  روستای سرمستان 

فاصله 150 کیلومتری جنوب بوشهر قرار دارد.

استان هرمزگان 
رئیس خانه صنعت و معدن هرمزگان:

صندوق توسعه صنایع دریایی 
در بندرعباس مستقر شود

رئیس خانه صنعت و معدن هرمزگان پیشنهاد کرد: صندوق توسعه صنایع 
فعالیت های  باشد و  بندرعباس مستقر  اساسنامه در  اساس  بر  باید  دریایی 

خود را ازاینجا انجام دهد.

دریایی  صنایع  توسعه  صندوق  اصلی  مرکز  اساسنامه،   3 ماده  اساس  بر 
بندرعباس و حوزه عملیات آن سراسر کشور است و هیئت مدیره می تواند 
به  نسبت  مربوط  مقررات  و  قوانین  رعایت  و  مجمع عمومی  تصویب  با 
اقدام کند.  نقاط کشور  نمایندگی ها در سایر  انحلال شعب و  یا  ایجاد و 
وحید تهمتن در گفت وگو با خبرنگار ایرنا اظهار داشت: درحال حاضر 
صندوق حمایت از صنایع دریایی در تهران مستقرشده که حاضریم برای 
استقرار آن در بندرعباس کمک کنیم تا هم به اساسنامه عمل شود و هم 

صنعتگران صنایع دریایی هرمزگان دسترسی بهتری به آن داشته باشند.
وی ادامه داد: وجود صنایع بزرگ کشتی سازی و انجام فعالیت های دریایی 
می دهد.  نشان  را  اساسنامه  سه  بند  اجرای  اهمیت  هرمزگان  در  مختلف 
به صورت  داشت: هرمزگان  ابراز  معدن هرمزگان  و  خانه صنعت  رئیس 
به  بوده که در سال های گذشته  پیشکسوت صنایع دریایی کشور  سنتی 
علت بی توجهی ها و پس ازآن افزوده شدن تحریم ها از فناوری روز دنیا 

عقب مانده است.
وی بیان داشت: اگر به صنایع استان کمک شود می توان این عقب ماندگی ها 
را با حمایت صندوق توسعه صنایع دریایی و سایر بخش ها جبران کرد و 

سهم خوبی از بازار را به دست آورد.
تهمتن یادآور شد: صنعتگران صنایع دریایی هرمزگان باید بتوانند به خوبی 
از حضور صندوق در هرمزگان استفاده کرده و از تسهیلات آن بهره مند 

شوند.
شامل  دریایی  صنایع  توسعه  صندوق  خدمات  برخی  اساسنامه  اساس  بر 
سالانه  پرداختی  بردرآمد  مالیات  معادل  عوض  بدون  تسهیلات  »اعطای 
داخل  در  جهانی  یا  ملی  استانداردهای  با  که  شناورهایی  ایرانی  مالکان 

کشور ساخته می شوند حداکثر به مدت ده سال«
همان  پرداختی  بردرآمد  مالیات  معادل  عوض  بدون  تسهیلات  »اعطای 
دارای  ایران که  اسلامی  پرچم جمهوری  زیر  شناورهای  مالکان  به  سال 
گواهینامه معتبر از مؤسسه های رده بندی پذیرفته شده توسط سازمان بنادر 
تعمیر  کشتی  سازنده  داخلی  کارخانه های  توسط  و  هستند  دریانوردی  و 

دوره ای می شوند است.«
»این صندوق همچنین می تواند با رعایت قوانین و مقررات مربوط با انجام 
تسهیلات  اعطای  به  نسبت  داخلی  بانک های  طریق  از  و  سپرده گذاری 
اقدام  شناور  داخلی  سازندگان  از  خرید  متقاضیان  به  مناسب  شرایط  با 
شماره  نامه  به موجب  دریایی  صنایع  توسعه  صندوق  »اساسنامه  کند.« 
تأییدشده  نگهبان  شورای   1389 اردیبهشت   15 تاریخ   89/30/38202

است.«

استان کهگيلويه و بوير احمد 
 معاون جدید سیاسی و امنیتی استاندار 

کهگیلویه و بویراحمد:
کهگیلویه و بویراحمد در شاخص های توسعه 

جزو آخرین استان های کشور است

گفت:  بویراحمد  و  کهگیلویه  استانداری  امنیتی  و  سیاسی  جدید  معاون 
این استان باوجود داشتن منابع لازم در شاخص های توسعه جزو آخرین 

استان های کشور قرار دارد.
به گزارش ایسنا منطقه کهگیلویه و بویراحمد سید محمدکاظم نظری در 
آیین معارفه خود افزود: این استان باوجود داشتن منابع لازم ازجمله آب، 
نفت، جنگل، زمین های کشاورزی و نیروی انسانی توانمند در شاخص های 

توسعه جزو استان های آخر قرار داریم.
بیان کرد: امروزه مهم ترین رسالت ما این است که فضای سیاسی،  وی 
اجتماعی و امنیتی فراهم کنیم که مدیران و بخش خصوصی درراه توسعه 
مشکلات کمتری داشته باشند و این استان با سرعت بیشتر به سوی توسعه 
و  شهروندی  حقوق  معیشت،  بیکاری،  ازجمله  مردم  مشکلات  حل  و 

بروکراسی اداری و آسیب های اجتماعی گام بردارد.
معاون جدید سیاسی و امنیتی استانداری کهگیلویه و بویراحمد خاطرنشان 
کرد: توسعه استان در حوزه های مختلف ضروری است و حرکت استان به 

سمت پیشرفت و رفع مشکلات مردم مورد تأکید است.
کاهش  به  اجتماعی  و  امنیتی  ظرفیت های  بهبود  کرد:  تصریح  نظری 

مشکلات پیش روی توسعه کمک می کند.
وی توجه به حقوق شهروندی، حل آسیب های اجتماعی، رفع مشکلات 
باید  داد:  ادامه  و  دانست  لازم  را  توسعه  هدف گذاری  و  اقتصادی 
دست به دست همدیگر بدهیم و در راستای حل مشکلات مردم گام برداریم 

و وقت و انرژی خود را صرف کار برای مردم کنیم.
عنوان  بویراحمد  و  کهگیلویه  استانداری  امنیتی  و  سیاسی  جدید  معاون 
کرد: امیدواریم با کمک اصحاب رسانه، دستگاه های فرهنگی، نخبگان و 
مردم به دور از حاشیه ها فضایی را ایجاد کنیم که مدیران و برنامه ریزان 
تا  بگذارند  مردم  برای  را صرفاً در جهت کار کردن  تمام هم وغم خود 

سرعت توسعه بیشتر شود.
نظری تأکید کرد: اجازه دهیم احمدی استاندار به دوراز حاشیه ها مدیران 

موردنظر خود را انتخاب و سپس از وی کار بخواهیم.
وی زنده شدن تعصبات و نگرش های طایفه ای در قرن ۲۱ را یک آسیب 
و چالش دانست و بیان کرد: حرکت واقعی و متحد برای رفع مشکلات 

استان نیاز است.
تصریح  بویراحمد  و  استانداری کهگیلویه  امنیتی  و  سیاسی  معاون جدید 
کرد: آسیب های اجتماعی ازجمله خودکشی، اعتیاد، طلاق، سست شدن 
بنیان خانواده ها و خطر فضای مجازی در استان نیازمند برنامه ریزی جدی 

است.
نظری اضافه کرد: فضای باز سیاسی و فعالیت منسجم احزاب، تشکل ها 
امر می تواند  این  امید است که  و سمن ها از سیاست های دولت تدبیر و 
به توسعه استان  باشند،  اینکه در راستای حل مشکلات مردم  به  مشروط 

کمک کند.
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روزنامه

شماره

صفحه  وقف 55۰۰ مترمربع زمین مزروعی در مرودشت
رئیس اداره اوقاف و امور خیریه مرودشت از وقف یک قطعه زمین مزروعی در این شهرستان خبر داد.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اداره کل اوقاف و امور خیریه فارس، علیرضا منوچهری ضمن اعلام این خبر 
افزود: واقف نیک اندیش فاطمه زارع رشکوییه با حضور در اداره اوقاف و امور خیریه شهرستان مرودشت قطعه زمین مزروعی 

به متراژ 5500 مترمربع در روستای جونکی بخش درودزن را وقف نمود.
وی ضمن اشاره به ارزش 300 میلیون ریالی این زمین ادامه داد: این خیر نیک اندیش وقف خود را با نیت تأمین هزینه های 

جامعه القرآن و همچنین هزینه ازدواج مستمندان شهرستان مرودشت قرار داده است.


